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BROI.0012.7.5.2017 
 

Protokół nr 20/17 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 20 listopada 2017 roku 
 

1) Otwarcie obrad Komisji. 
 
Pan Jerzy Pawłowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej dnia 20 listopada 2017 roku 
o godzinie 1310 otworzył obrady Komisji Rewizyjnej i powitał członków Komisji Panią 
Monikę Leśniewską – Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Pismo skarżącego stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

2) Stwierdzenie quorum. 
 
Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 
5 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane 
quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

3) Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Komisji odczytał porządek obrad komisji: 
Porządek obrad: 
1) Otwarcie obrad Komisji. 
2) Stwierdzenie quorum.  
3) Przyjęcie porządku obrad. 
4) Przyjęcie protokołu nr 19/17 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 11 października  2017 roku.  
5) Przyjęcie protokołu nr 17/17 z kontroli przeprowadzonej przez Zespół Kontrolny Komisji 

Rewizyjnej w dniu 28 września 2017 r. w Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Lubieniu 
Kujawskim.   

6) Przyjęcie protokołu nr 18/17 z kontroli przeprowadzonej przez Zespół Kontrolny Komisji 
Rewizyjnej w dniu 28 września 2017 r. w Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Lubrańcu.   

7) Analiza projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (…).  
8) Ustalenie zakresu kontroli: 

a) w Placówce Opiekuńczo – Wychowawczej „Jaś” w Brzeziu, 
b) w Placówce Opiekuńczo – Wychowawczej „Małgosia” w Brzeziu 

9) Wyznaczenie zespołów kontrolnych do przeprowadzenia kontroli oraz ustalenie terminów 
kontroli.  

10) Opracowanie planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2018.  
11) Sprawy różne. 
12) Zamknięcie obrad Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają uwagi do przedstawionego porządku 
obrad? W związku z brakiem wniosków w sprawie zmiany porządku obrad Przewodniczący 
Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem porządku obrad i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła porządek obrad. 
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Porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

4) Przyjęcie protokołu nr 19/17 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 
11 października  2017roku. 

 
Przewodniczący Komisji poinformował radnych, że z posiedzenia Komisji z dnia 
11 października 2017 r. został sporządzony protokół, który był do wglądu w Biurze Rady 
i Ochrony Informacji. Przewodniczący Komisji zapytał radnych, czy mają uwagi do 
przedłożonego protokołu? Uwag nie było, dlatego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu nr 
19/17 z dnia 11 października 2017 r. i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5 
Przeciwko – 0 
Wstrzymało się – 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła protokół nr 19/17 z dnia 11 października 2017 roku. 

5) Przyjęcie protokołu nr 17/17 z kontroli przeprowadzonej przez Zespół Kontrolny 
Komisji Rewizyjnej w dniu 28 września 2017 r. w Poradni Psychologiczno – 
Pedagogicznej w Lubieniu Kujawskim.   

 
Przewodniczący Komisji poinformował, iż z kontroli przeprowadzonej przez Zespół 
Kontrolny Komisji Rewizyjnej w Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Lubieniu 
Kujawskim został sporządzony protokół.   Przewodniczący zapytał radnych czy mają uwagi 
do treści protokołu? Radni nie wnieśli uwag. Przewodniczący Komisji poinformował, iż 
zespół kontrolny zaproponował wniosek dotyczący zwiększenia zatrudnienia o 1 etat 
psychologa oraz utworzenia punktu konsultacyjnego w Chodczu.  Przewodniczący zapytał 
czy ktoś chciałby coś więcej powiedzieć w sprawie wniosku? Wniosek nie był głosowany, 
w związku z tym Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za podjęciem wniosku 
w brzmieniu: 
Komisja Rewizyjna widzi potrzebę zwiększenia zatrudnienia o 1 etat (psychologa) w Poradni 
Psychologiczno - Pedagogicznej w Lubieniu Kujawskim i  jednocześnie wnioskuje 
o utworzenie punktu konsultacyjnego Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Gminie 
Chodecz, o który wnioskowała również szkoła w Chodczu  
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że wniosek 
został podjęty.  
 

6) Przyjęcie protokołu nr 18/17 z kontroli przeprowadzonej przez Zespół Kontrolny 
Komisji Rewizyjnej w dniu 28 września 2017 r. w Poradni Psychologiczno – 
Pedagogicznej w Lubrańcu.   
 

Przewodniczący Komisji poinformował, iż z kontroli przeprowadzonej przez Zespół 
Kontrolny Komisji Rewizyjnej w Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Lubieniu 
Kujawskim został sporządzony protokół.   Przewodniczący zapytał radnych czy mają uwagi 
do treści protokołu? Radni nie wnieśli uwag.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem protokołu i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
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Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że protokół 
został przyjęty.   
 
7) Analiza projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (…) 
 
Przewodniczący Komisji poinformował, iż został sporządzony projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi.  
Pani Monika Leśniewska - Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 
poinformowała, iż w przedłożonym komisji projekcie uchwały nie było pouczenia do 
uzasadnienia. Naczelnik odczytała treść pouczenia: „Zgodnie z art. 239 § 1 Kodeksu 
postępowania administracyjnego w przypadku gdy skarga,  w wyniku jej rozpatrzenia, została 
uznana za bezzasadną i jej bezzasadność wykazano w odpowiedzi na skargę, a skarżący 
ponowił skargę bez wskazania nowych okoliczności - organ właściwy do jej rozpatrzenia 
może podtrzymać swoje poprzednie stanowisko z odpowiednią adnotacją w aktach sprawy - 
bez zawiadamiania skarżącego” 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy chcieliby wnieść jakieś uwagi do projektu 
uchwały?   
Radny Roman Gołębiewski  stwierdził, że na poprzednim posiedzeniu była dyskusja i każdy 
mógł się wypowiedzieć.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za wnioskiem o uzupełnieniem 
uzasadnienia o treść pouczenia przedstawionego przez naczelnika i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 3 
Wtrzymało się – 2  
Przeciw – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
postanowiła o uzupełnieni uzasadnienia o treść pouczenia.  
Przewodniczący Komisji przedstawił treść projektu uchwały. 
Jednocześnie zwrócił uwagę, iż w projekcie uchwały, którą radni otrzymali jest dwa razy 
powtórzony art. 237 § 3. Przewodniczący stwierdził, że odczyta jak prawidłowo powinien 
brzmieć projekt uchwały:   
„Na podstawie art. 229 pkt 4, art. 237 § 1 i 3, art.238 § 1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks 
postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2017 r. poz. 1257 ) Rada Powiatu uchwala co następuje: 

§ 1. Uznać za bezzasadną skargę (…..) na działania Zarządu Powiatu w zakresie 
przeprowadzonego postępowania konkursowego w sprawie wyboru kandydata na stanowisko 
Dyrektora Zespołu Szkół (….). 

§ 2. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Powiatu do zawiadomienia Skarżącego 
o sposobie załatwienia skargi. 

§ 3 Uchwała wchodzi w życie z dniem……….2017 r.” 
Radny Roman Gołębiewski zaproponował, aby nie odczytywać uzasadnienia, każdy z nim 
się zapoznał.  
Przewodniczący Komisji poinformował, iż skarżący złożył w dniu 17 listopada 2017 r. 
pismo. 
Radny Roman Gołębiewski stwierdził, że radni zapoznali się z nim.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem projektu uchwały Rady 
Powiatu we Włocławku w sprawie rozpatrzenia skargi stwierdzającej ją za bezzasadną 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
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Za – 3 
Wstrzymało się – 2    
Przeciw – 0   
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła projekt uchwały.  
 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu.  
 
8) Ustalenie zakresu kontroli: 

a) w Placówce Opiekuńczo – Wychowawczej „Jaś” w Brzeziu, 
b) w Placówce Opiekuńczo – Wychowawczej „Małgosia” w Brzeziu 

 
Przewodniczący Komisji poinformował radnych, iż w materiałach na posiedzenie komisji 
otrzymali tematykę kontroli w brzmieniu: 
Tematyka kontroli: Kontrola Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej „Jaś” w Brzeziu 
oraz Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej „Małgosia” w Brzeziu poprzedzona informacją 
dyrektora z działalności jednostek, w tym realizacji zadań rzeczowych i finansowych. 

1) Gospodarka składnikami majątku, w tym: 
a) środki trwałe i pozostałe środki trwałe,  
b) wartości niematerialne i prawne, 
c) okresy inwentaryzacji i ich rozliczenia. 

2) Akty prawne i dokumentacja jednostki.  
3) Wykonanie budżetu jednostki za 10 miesięcy 2017 r., w tym: osobowe, rzeczowe ze 

szczególnym uwzględnieniem zakupów, remontowe, inwestycyjne.    
4) Stan i  struktura zatrudnienia w jednostce za 2017 r., w tym: kwalifikacje 

pracowników, pracownicy administracji i obsługi. 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem tematyki kontroli 
w Placówce Opiekuńczo – Wychowawczej „Jaś” w Brzeziu i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła tematykę kontroli w Placówce Opiekuńczo – Wychowawczej „Jaś” w Brzeziu. 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem tematyki kontroli 
w Placówce Opiekuńczo – Wychowawczej „Małgosia” w Brzeziu i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła tematykę kontroli w Placówce Opiekuńczo – Wychowawczej „Małgosia” w Brzeziu. 
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9) Wyznaczenie zespołów kontrolnych do przeprowadzenia kontroli oraz ustalenie 

terminów kontroli.  
 
Radny Roman Gołębiewski zaproponował, aby wyznaczyć jeden zespół kontrolny. 
Radny Karol Matusiak stwierdził, że nastąpiło połączenie dwóch placówek. Zasadnym 
byłoby, aby było jedno posiedzenie dla placówek.    
Przewodniczący Komisji powiedział, że jedna placówka obsługuje drugą placówkę.  
Termin kontroli: 7 grudnia 2017 r. godz. 1200 

Zespół kontrolny w składzie:  
1. Pan Karol Matusiak –  Przewodniczący Zespołu Kontrolnego 
2. Pan Jerzy Pawłowski – członek Zespołu Kontrolnego 
3. Pani Elżbieta Płoszaj – członek Zespołu Kontrolnego 
4. Pan Roman Gołębiewski – członek Zespołu Kontrolnego  
5. Pan Andrzej Stasiak – członek Zespołu Kontrolnego 

 
10) Opracowanie planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2018.  

 
Przewodniczący Komisji poinformował radnych, że w materiałach na posiedzenie komisji 
otrzymali projekt planu pracy i kontroli komisji rewizyjnej na rok 2018. Przewodniczący 
zapytał radnych czy mają uwagi do projektu planu? Radni nie wnieśli uwag. Przewodniczący 
Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem projektu planu pracy i kontroli Komisji 
Rewizyjnej na rok 2018 i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła projekt planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2018. 
 

11) Sprawy różne  
 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy w tym punkcie porządku obrad chcieliby 
przedstawić wnioski, oświadczenia? Radni nie złożyli wniosków.  
 

12)  Zamknięcie obrad komisji. 
 
Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad, zamknął dnia 
20 listopada 2017 roku o godzinie 1335 posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
we Włocławku.   
 

  Przewodniczący  
Komisji Rewizyjnej 
 
Jerzy Pawłowski 

           Sekretarz 
  Komisji Rewizyjnej  
 
   Karol Matusiak   
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska ….. 


